

Title (en)

Score indicating device for tennis.

Title (de)

Spielstandanzeiger für Tennis.

Title (fr)

Marqueur de score pour le tennis.

Publication

**EP 0201062 A2 19861112 (FR)**

Application

**EP 86106059 A 19860502**

Priority

CH 194585 A 19850508

Abstract (en)

[origin: ES294021U] The invention comprises a score marker for tennis including a base pierced with three slots arranged in U form. Each slot is provided with a cursor associated with positioning means which in the case of the two parallel slots enables retention of the cursor in four predetermined positions so as to display the points 0, 15, 30 and 40 and in the case of the third slot enables retention of the cursor in three predetermined positions in which it indicates in the central position equality of the players and in the end positions to which player the advantage belongs.

Abstract (fr)

Marqueur de score pour le tennis comportant une base (10) percée de trois fentes (12,14,16) disposées en forme de U. Chaque fente possède un curseur (24) associé à des moyens de positionnement (22) permettant de retenir les curseurs des deux fentes parallèles (12,14) dans quatre positions déterminées où ils affichent les points 0, 15, 30 et 40 et de retenir le curseur de la troisième fente (16) dans trois positions déterminées où il indique, en position médiane (D), que les deux joueurs sont à égalité et, dans les deux positions extrêmes(A), à quel joueur appartient l'avantage.

IPC 1-7

**A63B 71/06**

IPC 8 full level

**A63B 71/06 (2006.01)**

CPC (source: EP US)

**A63B 71/0672 (2013.01 - EP US); A63B 2071/0663 (2013.01 - EP US); Y10S 273/26 (2013.01 - EP US)**

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0201062 A2 19861112; EP 0201062 A3 19880706; EP 0201062 B1 19910227;** AT E61003 T1 19910315; CH 664289 A5 19880229;  
DE 3677631 D1 19910404; ES 294021 U 19861101; ES 294021 Y 19870701; JP S61255679 A 19861113; US 4738449 A 19880419

DOCDB simple family (application)

**EP 86106059 A 19860502;** AT 86106059 T 19860502; CH 194585 A 19850508; DE 3677631 T 19860502; ES 294021 U 19860507;  
JP 10324086 A 19860507; US 85968786 A 19860505